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Spotkanie w sprawie inwestycji w okolicy ulicy
Kolejowej
2024-10-01

 

W najbliższy czwartek (3 października) o godz. 17.30 odbędzie się czwarte
spotkanie z cyklu „Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli”. Tym razem
z mieszkańcami o inwestycji w okolicy ulicy Kolejowej rozmawiać będą
przedstawiciele firmy ProfBud. 

„Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” to inicjatywa Michała Wiśniewskiego,
burmistrza gminy Konstancin-Jeziorna, w ramach której odbywają się spotkania,
narady i warsztaty. Udostępniana jest także, m.in. podmiotom zewnętrznym, gminna
przestrzeń na spotkania tematyczne z mieszkańcami. 

Już w najbliższy czwartek (3 października) o godz. 17.30 w sali posiedzeń
konstancińskiego magistratu z mieszkańcami spotkają się przedstawiciele firmy
ProfBud. Spotkanie będzie poświęcone planowanej przez dewelopera inwestycji w
rejonie ulicy Kolejowej. Przedstawiona zostanie koncepcja, która powstała w oparciu
o projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Na spotkaniu
mieszkańcy będą mogli wyrazić swoje potrzeby i oczekiwania dotyczące m.in.
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zagospodarowania zieleni, a także wyboru usługodawców. Spotkanie będzie można
śledzić na żywo za pośrednictwem portalu esesja.tv. 
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